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PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   30  martie   2023   în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic la  sedinta:  11  consilieri locali din cei  13  in functie .  Lipseste 
nemotivat domnul consiler Ioan Bledea si Frentiu Zamfir Dorin.    Participă domnul primar – Sorin 
Lupse,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae   si  secretar  general al comunei Georgela Pop. Şedinţa 
este deschisă de primarul comunei care  da citire ordinii de zi :  

1. Prezentarea Raportului primarului privind  starea economico socială si de mediu a comunei 
Cicârlău si a Raportului privind  situatia gestionării bunurilor  pe anul 2022. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului de analiză si acoperire a 
riscurilor. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontarii transportului cadrelor didactice.  
4. Diverse  

 
Domnul primar – supune la vot ordinea de zi -11 voturi pentru  

 Se dă cuvântul domnului presedinte de sedinta, domnul Danciu Abrahan Vasile Cristian  care 
intreba consilierii dacă au obiectiuni la procesele verbale de la sedintele anterioare. Acestea sunt 
aprobate in forma prezentată. 

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi - Prezentarea Raportului primarului 
privind  starea economico socială si de mediu a comunei Cicârlău si a Raportului privind  situatia 
gestionării bunurilor  pe anul 2022. 

 Domnul primar – asa cum stiti conform legii  in fiecare an, in primul trimestru  primarul  
prezinta consiliului local Raportului privind  starea economico socială si de mediu a comunei 
Cicârlău si a Raportului privind  situatia gestionării bunurilor  pe anul 2022. Acesta se găseste deja 
pe site-ul institutiei . Se dă citire rapoartelor. 

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea 
actualizării Planului de analiză si acoperire a riscurilor- anual  trebuie actualizat la nivel de comună 
Planul de analiza si acoperire a riscurilor, propunem    aprobarea proiectului in forma ărezentată . 

 Domnul presedinte de sedință – supune la vot priectul de hotărâre  nr. 23/2023 -  11 voturi 
pentru . 

 Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi-  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea decontarii transportului cadrelor didactice. 

 Domnul primar – este vorba despre   decontarea cheltuielilor  de transport , suma  de 
7929.25 lei,  reprezentând decontarea cheltuielilor de transport pentru lunile decembrie  2022 si 
ianuarie – februarie  2023 pentru cadrele didactice care îsi desfăşoară activitatea la Scoala 
Gimnazială Cicârlău  şi care au domiciliul în alte unităţi administrativ teritoriale.  

 Nicu Dorca – intreabă dacă   este obligatoriu    decontarea cheltuielilor . 
 Domnul primar -  in limita fondurilor alocate , dar dacă au si sentiintă este obligatoriu.  
 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 11 voturi pentru. 
 Diverse 
Domnul primar – în anul 2021 a apărut finantarea prin Anghel Saliny  si am pregătit două 

proiecte : unul pe apă si unul pe drumuri. Pe proiectul cu apă am   depus spre finantare străzile  
Talos, Soarelui, Zorilor, Izvorului, Prieteniei, Vasile Lucaciu si Vintului .  Aceste străzi nu au fost 
cuprinse nici în proiectul pe POIM , nici in  proiectul pe buget local.  Au fost intocmite pentru 
depunerea cererii de finantare devize estimative.  Valoarea devizului de  5.472.994,58 lei  intocmit 
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si depus este  mai mare decât ce finantează ministerul  1250euro/loc/ 3.323.299,5 lei,  valoare 
care nu poate fi depăsită.În urma discutei cu proiectantul acesta a redus devizul   general de la  
valoarea de la 4.600.000 lei  , dar nu mai  este este deacord cu  reducerea  lui  pană la  valoarea 
exactă decontată de către autoritatea finantatoare. Este foarte important să se tină seama  de 
proiectul pe buget local , deoarece cele două  proiecte trebuie  să meargă concomitent , să se 
pună în functiune    alimentarea cu apă pe bugetul local . 

 Am discutat cu  proiectantul pe proiectul cu bugetul local , care face   proiectul si pe POIM 
si ar fi deacord să ne refacă   studiul de fezabilitate , deoarece consideră că   se poate incadra in 
standardul de cost de  1250 euro/ locuitor. 

 Liviu Pop – ce  costuri presupune refacerea  studiului? 
 Domnul primar – din ce am discutat , undeva la 20 de mii  ar fi  valoarea  studiului. Este  

păcat să pierdem   finantarea , deaorece dacă nu  refacem studiul de fezabilitate , ar trebui să 
suportăm toate costurile din bugetul local pe aceste străzi . 

 Jurje Andrei – nu putem să beneficiem de  santul care se  sapă si să introducem si   
conducta  de aductiune ? 

 Domnul primar – am semnat deja contractul pentru proiectul  cu  adunctiunea de apă pe 
buget local si   trebuie să încheiem un alt  contract de lucrări. Ar fi fost bine daca puteam sa ne   
folosim de aceasta. 

 Intrebarea care  este  dacă     sunteti deacord să  refacem  studiul de fezabilitate si să 
plătim încă odată   pentru a nu pierde finantarea .  

  Consilierii locali prezenti sunt deacord in principiu cu refacerea   studiului de fezabilitate 
pentru a nu pierde finantarea. 

 Domnul primar – o să  facem o   solicitare scrisă către proiectant  pentru a ne face o ofertă, 
după care să o supunem aprobării consiliului local.  

 Dorca Nicolae- suntem  la inceputul  drumului referitor la aductiunea de apă ,  ar trebui să 
ne gandim  la achizitionarea unui buldoexcavator  care ne-ar ajuta mult la  lucrări.  

 Domnul primar -  avem solicitarea Parohiei ortodoxe  Bârgău care solicită fonduri pentru   
organizarea  sfinteniei la casa parohială din Bargau si au nevoie de fonduri pentru  cheltuieli legate 
de sonorizare, televiziune ,masă  , însă mi se pare  nefondată. Am alocat fonduri in trecut , dar 
pentru   reparatii biserici, nicidecum  pentru organizarea de mese festive, televiziune si sonorizare 
si nu la valoarea de  15.000  lei. 

 Liviu Pop – este foarte mare suma  
 Domnul primar – si alte biserici au  avut astfel de sărbători , dar s-au descurcat. 
 Miclăus Maria -   se poate da si mai putin. 
Domnul primar -    a avut loc un incident  nefericit la Ilba , casa familiei Lauber Marcel a lust 

foc, i-am  alocat si noi un ajutor de urgentă pentru refacerea locuintei in valoare de  7000 lei . 
Cineva a sunat ca poate să-i dea tabla de pe casă, l-am pus in legatură cu familia. 

 Am semnat contractul cu becurile , termenul de executie este de 12 luni. La  căminul din 
Bârgău am făcut o mărire de suprafață pentru terenul din fața  căminului care nu era trecut in 
domeniul public să se poată monta fosa. 

 Poate reusim până de Pasti să asfaltăm partea de inceput a drumului de la Handal , până 
la  dâlmă, unde pregatim un proiect.  Dacă ne ajunge materialul incercăm să facem si strada scolii 
si Aleea Grădinitei , care  sunt foarte rele.  

 Dorca Nicolae – trebuie avut in vedere acostamentul de la Handal, sunt părti unde se rupe. 
 Domnul primar – da, stim,  s-a dat drumul la statiile de asfalt , o să incercăm să intervenim 

pe strada Vii si strada Gării.  
 Jurje Andrei-  oamenii si-au cam  astupat gropile 
 Ardelean Viorel Aurel – propune   consilierilor locali să renunte la indemnizatie pentru a 

ajuta familia Lauber. El personal va renunta la două indemnizatii.  
Miclăus Maria- pe strada Negrutii sunt solicitări să se intervină la drum. 
Dorca Nicolae -  cu privire la cupoanele valorice care s-au primit de  cetățeni,   nu pot sa-si 

deconteze   pe ele lemen de la primarie? 
 Domnul primar – si eu am fost intrebat ,este treaba Ocolului Ardud,  noi nu vindem lemne, 

dar o să intreb. 
 Georgela Pop – Ocolul Ardud trebuie să facă protocol cu Posta Română pentru decontare 

si   se poate deconta doar in limita a 700 lei sau mai putin. 
 Dorca Nicolae – cei care isi finalizează casele doresc tomberoane , cum se procedează? 
 Domnul primar – vin la primarie la Marius Herta, avem tabel.  
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 Andrei Jurje-  este problemă cu apa care se scurge  de pe deal la Ilba si  la familia Morar 
traversează drumul ,nu se poate scurge. 

 Adela Varga -  intrebă dacă  se  va reface trotuarul la Ilba ,  sunt locuri unde nu s-a refacut  
la introducerea gazului . 

 Dorca Nicolae – La Ilba , in fata bisericii  este un tir care tot parchează pe parcare , strică 
parcarea , nu este vizibilitate pentru cei care ies de pe Valea Handalului , să se ia măsuri, să se 
monteze indicator ceva. 

 Domnul primar – nu stim cine este, nu se pot   monta  indicatoare , este in zona de 
protectie a  drumului national.  

Liviu Pop-  a incepu ARL-ul să lucreze? 
 Domnul primar – da, v-am spus ca da. 
Liviu Pop – cu privire la situatia lemnelor , s-a  oprit la nr. 80 pe Cicârlău, nu mai sunt 

lemne ? 
 Domnul primar -  saptamana trecuta a fost domnul Petric la receptie. 
 Liviu Pop -  la  iluminatul public se incep lucrările? 
Domnul primar – da, v-am spus s-a  terinat licitatia , sa semnat contractul. 
 Georgela Pop -  pentru luna viitoare vă rog să vă  intocmiti  rapoartele de activitate pentru 

anul 2022.  
Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declara inchisă sedinta ordinară a consiliului 

local.  
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